(из инструкции к аудио/видеоресиверу. DSP – digital sound field processor)

Description of Each Sound Field Program

The following list gives brief descriptions of the sound fields produced by each of the DSP programs. Keep in mind that some of these are precise digital recreations of actual acoustic environments. The data for them was recorded at actual places using sophisticated sound field measurement equipment.
Note
The channel level balance between the left rear effect speaker and the right rear effect speaker may vary depending on the sound field you are listening to. This is due to the fact that some of these sound field recreations are actual acoustic environments.
	PROGRAM


	FEATURE



	PRO LOGIC


	This program is effective for playback of sources encoded with Dolby Surround. The employment of the digital signal processing system improves crosstalk and transfers the sound source more smoothly and precisely, compared to the conventional type. A stable movie sound field is recreated.



	3 STEREO


	This program is effective not only for playback of sources encoded with Dolby Surround, but also for sources not encoded with Dolby Surround or TV programs with encode 2-channel stereo sound. With this program, 2-channel stereo sound is converted into 3-channels (left front, center and right front), so the dialogs are emphasized on the center position by the use of the center speaker. As no sound is output from the rear speakers, this program is also effective in a simple Audio/Video system without rear speakers.


	ROCK


	This program is suitable for rock music. A big, powerful sound is reproduced lively and dynamically.



	HALL


	In this program, the center seems deep behind the front speaker pair, creating an expansive, large hall ambience.




Description of Dolby Pro Logic Surround
 DOLBY PRO LOGIC SURROUND: This unit employs the Dolby Pro Logic Surround system. This system is similar to professional Dolby Stereo decoders used in movie theaters. By employing a four-channel system, the Dolby Pro Logic Surround system divides the input signals into four levels: the left and right main channels, the center channel (to characterize dialog), and the rear surround-sound channels (to characterize sound effects, background noise and other ambient noise).

Dolby Surround is encoded on the sound track of commercially available video cassettes and video discs as well. When you play a source encoded with Dolby Surround on your home video system, the Dolby Pro Logic Surround system in this unit decodes the signal and feeds the surround-sound effects. The Dolby Pro Logic Surround mode may not be always effective on video sources not encoded with Dolby Surround.

Manufactured under license from Dolby Laboratories Licensing Corporation. Additionally licensed under Canadian patent number 1,037,877, "Dolby", "Pro Logic", and the double-D symbol are trademarks of Dolby Laboratories Licensing Corporation.

Перевод

Программы для включения звуковых функций
Приведенная ниже таблица представляет собой краткое описание звуковых функций ресивера. Представленные функции обеспечивают четкое цифровое воспроизведение звука. Программы для поддержания данных функций были записаны с помощью новейшего звукового оборудования и предназначены для улучшенного прослушивания в самых различных местах. 
Примечание

Взаимосвязь между верхними левым и правым звуковыми динамиками может различаться в зависимости от того, какую программу для прослушивания вы используете. Это объясняется тем, что воссоздание звука приспособлено для конкретного окружения.
	Программа
	Описание

	PRO LOGIC
	Программа отвечает за воспроизведение звуковых носителей, записанных с помощью Dolby Surround. Использование цифрового сигнала помогает избежать помех при передаче звука, а воспроизведение звука значительно улучшается по сравнению с обычным режимом. При просмотре фильмов обеспечивается улучшенное объемное звучание.

	3 STEREO


	Программа предназначена для воспроизведения носителей, записанных в режиме Dolby Surround, а также для носителей, записанных не в режиме Dolby Surround, или ТВ программах, записанных в 2-канальном стерео режиме. C этой программой звук, записанный в 2-канальном стерео режиме конвертируется в 3-канальный (левый фронтальный, центральный и правый фронтальный), диалоги сосредоточены в центральной позиции с использованием центрального динамика. Если звук верхними динамиками не производится, эта программа используется в простой аудио/видео системе без верхних динамиков.

	ROCK
	Программа предназначена для прослушивания рок музыки. С её помощью громкий, объемный звук производится очень динамично и реалистично.

	HALL
	При включении данной программы создается эффект полного объемного звучания, словно в зале кинотеатра.


Режим of Dolby Pro Logic Surround
Dolby Pro Logic Surround – данный ресивер проигрывает в режиме Dolby Pro Logic Surround. Этот режим схож с профессиональным режимом Dolby Stereo, который используется в современных кинотеатрах. Использую 4-канальную систему, Dolby Pro Logic Surround делит исходящие сигналы на 4 уровня: главные левый и правый каналы, центральный канал (для создания диалога) и верхний канал (для создания звуковых эффектов, фонового звучания и др.)
В режиме Dolby Surround записываются лицензионные видеокассеты и диски. В процессе проигрывания носителей, записанных в режиме Dolby Surround, Ваш домашний видео ресивер с системой Dolby Pro Logic Surround производит звук в режиме объёмного звучания. Однако система Dolby Pro Logic Surround не всегда проигрывает носители, записанные не в режиме Dolby Surround, или качество звучания таких записей будет хуже. 
  Изготовлено под маркой Dolby Laboratories Licensing Corporation. Также с разрешения «Dolby», «Pro Logic», Канадский патент № 1 037 877, знак «double-D» является торговой маркой Dolby Laboratories Licensing Corporation.
